
 

 

 

 

Resum Ple 15 de maig 2024 

El tercer dimecres de maig, ja que l’1 era festiu, va tenir lloc el ple ordinari municipal 
de  l’Ajuntament dels Hostalets de Pierola, que va incloure a l’ordre del dia, entre 
d’altres, el sorteig de les meses per a les eleccions al Parlament Europeu del proper 9 
de juny, i una moció de Junts pels Hostalets en relació a la commemoració del 
Correllengua, que enguany homenatja la lingüista Carme Junyent, veïna de Masquefa. 
 
Però bona part de la sessió la va ocupar el torn de precs i preguntes. El grup de 
l’oposició Junts pels Hostalets va presentar diverses consultes en relació a qüestions 
com l’actuació del vial a Serra Alta, on s’ha enderrocat una vorera que va ser 
construïda per error per l’empresa constructora. També va informar sobre un cas 
d’abocaments a una zona propera al camp de futbol i va consultar per les actuacions 
fetes per l’Ajuntament a la xarxa d’aigua i pel que fa a la reducció de la factura 
elèctrica. 
 
Des de l’equip de govern es va explicar que caldrà una forta inversió per actualitzar els 
70 quilòmetres de canonades i van destacar la baixada de la despesa elèctrica de xarxa 
a partir de la instal·lació fotovoltaica l’any 2022 per proveir d’energia l’edifici de 
l’Ajuntament i l’auditori Cal Figueres. 
 
Durant el torn també es va fer referència a la petició d’alguns veïns afectats per danys 
durant el Correfoc de l’any passat i la instal·lació de nous reductors de velocitat, així 
com pel dimensionament de l’IE Renaixença a partir del curs 2025-26. 
 
La part final del ple i que també va centrar bona part del posterior torn obert al públic 
va tenir com a assumpte de debat la situació a la urbanització de Serra Alta, arran 
d’una carta enviada als veïns per part del regidor d’Urbanitzacions, Albert Baron. 
 
La sessió, que es va prolongar per sobre de les tres hores, va comptar amb l’absència 
per indisposició del primer tinent d’alcalde, Dani Vendrell. 


